
ROMÂNIA
JUDEŢUL MARAMUREŞ
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BĂIUŢ

PROCES VERBAL

încheiat azi 22.12.2022 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 
comunei Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar 
Pintea Cecilia şi dl consilier superior Man Cristian invitat.

în urma apelului nominal făcut de d-1 secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenţi 
d-nii consilieri Hollo losif şi Tudovan Florin.

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că. luându-se în ordine 
alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna decembrie d-1 consilier Pop Andrei 
Cozmin.

D-1 preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea implementării proiectului “ înfiinţarea unui centru 

de colectare a deşeurilor prin aport voluntar în Comuna Băiuţ. judeţul Maramureş ”
2. Diverse;

Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi.
Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi.
Dl Man Cristian spune că am primit de la DGPNRR o solicitare de clarificări prin care 

s-a solicitat modificarea Hotărârii Consiliului Local Băiuţ nr. 56/2022. Explică în ce constă 
modificarea solicitată.

Dl consilier local Nicorovici întreabă care va fi locaţia pentru că nu ar fi bine în locul 
vechii gropi de deşeuri iar dl Man spune că s-a discutat să o facem pe Lunca Strîmbului, către 
Bloaja. în zona unde a fost cândva un gater al d-lui Buda.

Dl preşedinte de şedinţă Pop C întreabă dacă este suficient loc acolo pentru că ştie că 
este o zonă mai bună lângă halda de steril pe un drum lateral.

Dl Man spune că încă nu am dat locaţia exactă, s-a dat doar nr. cadastral mare al păşunii 
din zona respectivă, dacă sunt alte locaţii mai bune se poate stabili ulterior.

Se poartă discuţii privitoare la valoarea proiectului. Dl Man spune că valoarea este de 
aproximativ 3.800.000 de lei fără TVA.

Dl preşedinte de şedinţă Pop C crede că dacă plasticul va fi selectat şi apoi se va preda 
la un centru de colectare se va putea obţine chiar profit din investiţia aceasta.

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă.
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